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1240 København K 

Medlem af Folketinget Sofie Carsten Nielsen (RV) har den 30. januar stillet føl-

gende spørgsmål nr. S 637 til uddannelses- og forskningsministeren, som hermed 

besvares. 

Spørgsmål S 637: 
Er ministeren enig i boligministerens udtalelse om, at det ikke er rimeligt, at univer-
siteterne skal betale for huslejeforhøjelserne som følge af utilstrækkelig byggesty-
ring, som DR har dokumenteret den 26.-27. januar 2020?  

Svar: 

 

Jeg noterer mig udtalelsen fra boligministeren, der er ansvarlig ressortminister.  

 

Det er endvidere oplyst over for mig, at der arbejdes intenst på at begrænse de 

økonomiske konsekvenser ved at køre entreprenør-voldgiftssager for en række 

byggeprojekter, som gerne skulle reducere den endelig regning.  

 

Det er derfor endnu ikke til at sige noget om, hvad de endelige udgifter bliver, eller 

hvad fordelingen mellem universiteterne og staten bliver.  

 

Jeg ser selvfølgelig helst, at bevillingerne til universiteterne udnyttes på en sådan 

måde, at vi som samfund opnår det bedst mulige forsknings- og uddannelses-

mæssige udbytte.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Ane Halsboe-Jørgensen 
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